

## Declaration of Conformity

In accordance with Directive 2006/95/EC of the European Parliament and of the Council, we hereby declare that:

- Rationel AURAPLUS
- Rationel AURA
- Rationel FORMAPLUS
- Rationel FORMA

Conform to Machinery Directive 2006/42/EC, the EMC Directive 2014/108/EC and are manufactured in accordance with the Harmonised standards EN 60335-1, EN 60335-2-103.

When window openers are installed in the above-mentioned facade windows, they are considered as machinery. They must not be used until they have been installed in accordance with the instructions and regulations.

The overall system then meets the essential requirements of Directives 2006/42/EC, 2004/108/EC, and 2006/95/EC of the European Parliament and of the Council.

DOVISTA A/S



Allan Lindhard Jørgensen  
CEO, DOVISTA A/S

## Overensstemmelseserklæring

I henhold til Rådets direktiv 2006/95/EF, Vi erklærer hermed, at

- Rationel AURAPLUS
- Rationel AURA
- Rationel FORMAPLUS
- Rationel FORMA

Er i overensstemmelse med Maskindirektivet 2006/42/EF, EMC-direktivet 2004/108/EF og er fremstillet i overensstemmelse med de harmoniserede standarder EN 60335-1, EN 60335-2-103

Når der monteret vinduesåbner i ovennævnte facadevinduer, betragtes de som maskiner. De må først tages i brug, når de er monteret i overensstemmelse med vejledninger og forskrifter.

Det samlede system opfylder herefter de væsentlige krav i Rådets direktiver 2006/42/EF, 2004/108, EF og 2006/95/EF.

DOVISTA A/S



Allan Lindhard Jørgensen  
CEO, DOVISTA A/S

## Konformitätserklärung

Gemäß der Richtlinie 2006/95/EG des Europäischen Parlaments und des Rates erklären wir hiermit, dass

- Rationel AURAPLUS
- Rationel AURA
- Rationel FORMAPLUS
- Rationel FORMA

der Maschinenrichtlinie 2006/42/EG und der EMV-Richtlinie 2004/108/EG entsprechen und gemäß den harmonisierten Normen EN 60335-1, EN 60335-2-103 hergestellt wurden.

Bei Einbau eines Fensterantriebs in obengenannten Fassadenfenstern werden diese als Maschinen gewertet und dürfen erst in Betrieb genommen werden, nachdem sie gemäß geltenden Anweisungen und Vorschriften montiert wurden.

Das Gesamtsystem entspricht demnach den grundlegenden Anforderungen der Richtlinien 2006/42/EG, 2004/108/EG und 2006/95/EG Europäischen Parlaments und des Rates.

DOVISTA A/S

  
Allan Lindhard Jørgensen  
CEO, DOVISTA A/S